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内容概要

《UEKTS 9分写作》可帮助考生全面提升IELTS写作能力，包括增加词汇使用的广度，加强句子的连贯
性和文章的流畅度。
而本书提供的写作范文，更可帮助读者分辨日常生活用语与学术写作英文的差异，轻松取得IELTS高
分。
　　本书所提供的写作范文，皆由母语为英文的外国人士所撰写，旨在为读者提供写作学习的范本，
范文的分数和仅供参考。
　　本书的每个问题皆提供两篇写作范文，考生可比较两篇文章的差异，并试着自己练习写作。
其中Model A比较简单，考生可以参考其组织架构；而Model B是高分范文，考生可学习其句型和用词
。
　　写作要拿到高分，一定要会使用一些较复杂的句子。
本书的“句型示范”提供5分、6分和7分以上三个层次的句子，指导考生如何写出可拿高分的句子。
　　　　要多学一些同义词。
一些在口语中经常使用的词汇，如果用在IELTS写作中，并不容易拿高分。
在IELTS写作测试中应该多使用较正式的、学术性的词汇。
本书的“高分词汇”收集了基础、中级和高级词汇，帮助考生学习同义词的表达，运用高级词汇，迈
向写作高分。
　　“综合练习”除了可帮助读者充分掌握写作范文的重点外，还可帮助读者学习如何组织文章架构
，练习语法以及学习写作词汇。
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作者简介

SPECIAL FEATURES
　　60篇高分写作范文：收录30个IELTS写作测试常考问题，搭配60篇高分写作范文，完全攻克IELTS
写作。

　　阶段式写作学习法：独创“基础→高级”阶级式写作方法，提供循序渐进的写作练写，全面学习
写作技巧。

　　高分词江精准运用：分辨口语词汇和写作词汇，精准运用写作词汇，提升写作品质。

　　综合练习精进写作：30篇综合练习，灵活支用高分句型，巧妙组织文章架构，精进写作能力。

　　PLUS
　　IELTS高分小秘诀：收录IELTS高分小秘诀，轻松学习，事半功倍！

　　拼写正误表：针对中国考生常犯拼写错误，提供拼写正误表，提升写作成绩。
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章节摘录

　　Model Answer A: IELTS Band 5+　　The question of whether or not we should try to save endangered
species is definitely a controversial one. Although some people argue that these animals are not useful and that we
should let them die out in the same way that many others (like the dinosaurs) have died out before, I personally
believe that endangered species are actually worth saving. There are two main reasons for this.　　First of all, it is
important for us to recognise the key role that endangered species play in nature. The environment is made up of
fragile ecosystems, where plants and animals all rely on one another to survive. If one animal disappears or a new
one is introduced, it upsets the balance of nature and affects other animals above and below it in the food chain by
changing the environment that they live in. These changes often come back to affect us in ways that we do not
expect. In the same way that rabbits introduced to Australia by the British now eat the plants that many native
animals need to live and ruin farmers crops, the extinction of a predatory animal would allow its prey to reproduce
out of control and would probably cause plagues. Thus, because environmental change is actually a danger to us,
we clearly have an interest in saving endangered species.　　However, maybe the strongest argument for saving
endangered species is that all life is valuable in and of itself. Even if these animals do not have any practical use, they
should still be saved. Furthermore, because human activity has destroyed the natural living environment of many
endangered species, we should do the best we can to save them.　　To conclude, I feel that endangered animal
species are indeed worth saving. They not only have their own value, but the balance of nature would be disturbed
if they died out.
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